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Verslag van de  

Algemene Ledenvergadering van de  

Coöperatie Energiek Heusden. 

 

Datum: 25 april 2022 

Plaats: Online m.b.v. Microsoft Teams 

Aanwezig: 22 stemgerechtigde leden, waaronder 3 bestuursleden. Daarnaast zijn 
2 introducees aanwezig. 

 

1. Opening (sheets 1, 2 en 3) 

In zijn inleiding licht de voorzitter toe waarom er een tweede algemene 
ledenvergadering wordt gehouden in zo’n korte tijd: dit is nodig omdat in de 
vergadering van 4 april onvoldoende leden aanwezig waren om statuten te 
wijzigen. Deze aanwezigheidseis geldt niet voor de tweede vergadering. 

 

2. Verslag van de algemene ledenvergadering van 4 april 2022 

Er zijn geen opmerkingen op het verslag en dat is daarmee vastgesteld.  

Op twee punten uit de vergadering zou het bestuur nog terugkomen: 

 Als deelnemers 1 of 2 certificaten schenken aan kinderen of kleinkinderen en 
die moeten contributie betalen blijft er, financieel gezien weinig over. Er 
wordt gewerkt aan een oplossing waarbij deze ontvangers tot hun 18e geen 
contributie hoeven te betalen.  

 Hoe wil het bestuur omgaan met eigenaren van certificaten die de contributie 
niet willen betalen. Hierop is nog geen standpunt bepaald. 

Ceciel Versteijnen heeft nog een inhoudelijke vraag over de certificaten: wat 
gebeurt er met de certificaten bij overlijden? De certificaten zijn onderdeel van de 
boedel die naar de erfgenamen gaat. 

Naar aanleiding van het verslag wordt opgemerkt dat er vorige vergadering geen 
gelegenheid was voor een rondvraag. De voorzitter zegt toe dat deze keer goed te 
maken. 

 

3. Wijziging statuten Coöperatie Energiek Heusden U.A. (sheet 5-7) 
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De voorzitter benoemt de belangrijkste aspecten die tot het voorstel tot 
statutenwijziging hebben geleid. Daarna stemt de vergadering unaniem in. 

 
4. Wijziging statuten Burgerparticipatie Hooibroeken B.V.(sheet 8) 

Met de toelichting onder punt 3 is ook dit voorstel toegelicht. De vergadering stemt 
unaniem in. 

 
5. Goedkeuren participatievoorwaarden Burgerparticipatie Hooibroeken 

B.V.(sheets 9-10)  

De wijzigingen in de participatievoorwaarden ten opzichte van 3 weken geleden, ten 
gevolge van overleg met de gemeente, worden benoemd. 

Wim Hartman vraagt of het wel toegestaan is dat het bestuur van Energiek 
Heusden (aandeelhouder) en de B.V. Burgerparticipatie Hooibroeken dezelfde 
personen zijn. Dit is wettelijk niet verboden en omdat Energiek Heusden enig 
aandeelhouder is kan EH bepalen wat er gebeurt in de B.V. De vergadering stemt 
unaniem in. 

 
6. Goedkeuren reglement Duurzaamheidsfonds Heusden (sheets 11-12) 

De wijzigingen in het reglement duurzaamheidsfonds ten opzichte van 3 weken 
geleden, ten gevolge van overleg met de gemeente, worden benoemd. De 
vergadering stemt unaniem in. 

De voorzitter constateert dat met deze en vorige Algemene Ledenvergadering en 
met name de vier besluiten van vandaag zeer belangrijke stappen zijn gemaakt om 
het zonnepark te gaan financieren, bouwen en exploiteren. Hij bedankt de 
aanwezigen voor het in het bestuur gestelde vertrouwen. 

 

7. Rondvraag 

Wim Hartman heeft al eerder in de vergadering aandacht gevraagd voor de naar 
zijn mening verkeerde keuzes die zijn gemaakt voor de inrichting van het 
zonnepark. Ten gevolge van de lage tafels met panelen en de beperkte afstand 
tussen de tafels zullen er onder de panelen stroken ontstaan zonder plantengroei. 
Als dit wordt gecombineerd met een hoge(-re) waterstand kan een moeras 
ontstaan dat een broedplaats is voor muggen, wat weer kans geeft op ziektes als 
malaria en knokkelkoorts. Muggen en ziektes zouden kunnen overwaaien naar 
Oudheusden. 
De voorzitter reageert als niet deskundige dat we de waterstand dan misschien 
maar niet moeten verhogen. Hij zegt toe de situatie nog eens te laten bekijken. 
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Mari de Kort herinnert aan de vraag van Joost Nijssen tijdens de rondvraag in de 
ALV van 2021. Citaat: “Hij ziet in gedachten al een bos van windmolens in zijn omgeving komen. 
Graag zou hij dat eens in de ledenvergadering willen bespreken. De voorzitter reageert dat we ons 
moeten realiseren dat we als Energiek Heusden maar een hele kleine schakel in het hele REKS-proces 
zijn. Hij zegt toe na te gaan hoe we de vraag van Joost op kunnen pakken.” Mari heeft hier nets 
meer over gehoord. 
De voorzitter geeft aan hierover buiten de vergadering nog wel met Joost over te 
hebben gesproken. Ook in het bestuur is het aan de orde geweest. EH is voor 
windmolens, mits verantwoord. Uiteindelijk gaat hier de gemeente over. EH wil en 
zal zich zeker in de discussie mengen met inhoudelijke argumenten, maar wil niet 
als actiegroep gaan optreden. Dat laten we graag aan direct betrokkenen over. De 
belangen van individuele leden en ledengroepen kunnen ook erg verschillend zijn. 
De aanvullende vraag van Mari hoe we als bestuur de leden informeren en 
betrekken bij wat er op windgebied gebeurt en wat EH bespreekt met de gemeente 
is wel een punt. In ieder geval zal het bestuur in de Nieuwsbrief regelmatig een 
update geven en mogelijk een informatieavond beleggen, zeker op het moment dat 
de gemeente met een procedure komt hoe de locatiebepaling voor windmolens te 
gaan aanpakken. 

Mari de Kort vraagt hoe het staat met de beloftes aan de tennis- en 
voetbalverenigingen van Oudheusden wat de plaatsing van zonnepanelen betreft in 
het kader van Hooibroeken. Dat gaat pas lopen als de definitieve GO voor 
Hooibroeken is gevallen. De secretaris zal de beloftes die zijn gedaan delen met 
Mari. 

Freek Driesenaar vraagt naar de opvolging van een recent gesprek tussen hem 
en enkele bestuursleden om door middel van energieopslag en/of smart grids beter 
voorbereid te zijn op de energietransitie, waarbij het bestrijden van 
energiearmoede voor hem een belangrijke doelstelling is. De secretaris geeft aan 
dat de afspraak is gemaakt vanuit dit initiatief eerst te kijken naar de 
energiearmoede op korte termijn. Hiervoor wacht EH nog op ideeën/voorstellen 
vanuit de samenwerkende energie coöperaties uit Hart van Brabant. Hij hoopt er 
snel op te kunnen terugkomen. 

Bart Laumans vraagt of al bekend is hoe het administratieve beheer van de 
Hooibroekencertificaten geregeld gaat worden. De voorzitter antwoordt dat is 
gekozen voor het administratie- en beheerssysteem Econobis van de landelijke 
koepel van energie coöperaties met inmiddels meer dan 400 leden. Dit is 
aanmerkelijk goedkoper dan gebruik te maken van partijen als ZonnepanelenDelen 
of Oneplanetcrowd. Deze keuze vraagt in eerste instantie meer eigen inspanning 
maar als het is ingeregeld kan het operationele werk desgewenst prima worden 
uitbesteed. 

 
8. Sluiting om 20.30 uur. 
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Bijlage: sheets gebruikt tijdens de vergadering 

 

R. Zebregts, 27 april 2022 

 

Voor correcte weergave: 

        

Frie van Hulten, voorzitter    Rinus Zebregts, secretaris 


